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Protokót z pierwszego posiedzenia
Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Rudzie Śtąskiej

ll kadencji z dnia 1ż wześnia 2024 r.

Zgodnie z listą obecności w posiedzeniu Rady udział wzięli: Tomasz Bartniczak, Marcin

Boronowski, Joanna Golicz, Mariusz lzydorczyk, Mariusz Komendera, Anna Krżysteczko,

Katarzyna Maćkowska, Krzysztof Piechaczek, Arkadiusz Pilarz, Jerzy Szczerbiński,

Magdalena szpotan, Dorota Tobiszowska, Adam Wodarski.

Arkadiusz Grzywaczewski , nieobecny z powodu wyjazdu służbowego do Warszawy, swoje

pełnomocnictwo przekazat Krzysztofowi Piechaczkowi.

Adrian Tomas - brał udziat zdalnie.

W imieniu Prezydenta Miasta zebranych powitała Anna Krzysteczko, Zastępca

Prezydenta Miasta. Na podstawie [isty obecności stwierdziła prawomocność posiedzenia.

Na protoko[anta wyznaczyła Katarżynę Maćkowską.

Prowadząca przypomniata, iż pierwsze posiedzenie Powiatowej Rady DziałaInoŚci

Pożytku Publicznego w Rudzie Śtąskiej zwołano na dzień 27 czerwca żOż4 r. o godz.

16.30 w sati 112 Urzędu Miasta. Ze względu na brak kworum (obecnych było 6 osób)

posiedzenie nie odbyło się.

Zgodnie z §4 ust. 2 uchwały Nr PR.0007.162.2020 Rady Miasta Ruda Śląska z dnia 29

grudnia 2020 r. w sprawie określenia trybu powoływania członków oraz organizacji i

trybu działania Powiatowej Rady Działatności Pożytku Publicznego w Rudzie Śtąskiej

,,Rada na swoim pierwszym posiedzeniu wybiera ze swego grona przewodniczącego i

dwóch wiceprzewodniczących. Wyboru dokonuje się w głosowaniu jawnym zwykłą

większością głosów w obecności co najmniej 8 członków Rady".

5. Wybór Przewodniczącego; zgłaszanie kandydatur, wyrażenie pżez nich zgody,

głosowanie.
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Anna Krzysteczko:

Przystępujemy do wyboru przewodniczącego PRDPP, Proszę zgłaszaĆ kandydatury,

Tomasz Bartniczak:

Na kandydata na przewodniczącego PRDPP proponuję Jurka Szczerbińskiego, petnomocnika

ds. organizacji pozarządowych, Moim zdaniem pzewodniczący Rady Pożytku powinien

stanowić pomost między samorządem a organizacjami, Jedna i druga strona musi mieĆ do

niego pełne zaufanie, żeby był dobrym przewodniczącym, Ja mam takie zaufanie, Znam

petnomocnika również z czasu kiedy nie byt pracownikiem urzędu, tylko czynnym

dziataczem w organizacjach pozaządowych, Dlatego uważam, że on powinien zostaĆ

przewodniczącym. Dodatkowym atutem jest to, że jest pracownikiem urzędu i moŻe na

bieżąco monitorować stan spraw dotyczących tzeciego sektora,

Na wiceprzewodniczącego Rady proponuję Marcina Boronowskiego, Mtoda, Świeża krew,

aktywna organizacja.

Adam Wodarski:

Przepraszam bardzo, ale to nie jest moment na zgłaszanie kandydatur na

wiceprzewodniczących. To są odrębne głosowania,

Anna Krzysteczko:

Mamy więc zgłoszonego jednego kandydata, Czy państwo macie jeszcze jakieś kandydatury

na przewodniczącego?

Adam Wodarski:

Trzeba zapytać Pana Szczerbińskiego, czy się zgadza,

Anna Krzysteczko:

Najpierw wyłonimy kandydatów a później będziemy pytać czy kandydaci wyrażają zgodę,

Pozwoti Pan, że ja poprowadzę to posiedzenie zrobię to po swojemu, Czy mamy jeszcze

innych kandydatów?

Adam Wodarski:

Ja uważam, że kandydatem nie powinna być osoba pracująca w urzędzie i że to stanou

najtepszy pomost pomiędzy Radą Pożytku a Miastem, Osobą, która spełnia kryteńa na

kandydata na przewodniczącego Rady Pożytku jest Pan Krzysztof Piechaczek, poniewaŻ nie

jest urzędnikiem miejskim, ate jest radnym, często się też udzieta w różnego rodzaju
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akcjach, jest społecznikiem. Moim zdaniem jest to najlepsza kandydatura do objęcia

funkcji przewodniczącego.

Anna Krzysteczko:

Tak więc mamy następnego kandydata. Czy państwo jeszcze kogoś zgtaszacie?

Nie ma więcej zgłoszeń, Czy kandydaci wyrażają zgodę na bycie przewodniczącym.

Obydwaj kandydaci wyrazili zgodę.

W tym momencie zdalnie połączył się z obecnymi na posiedzeniu członkami Rady Pan

Adrian Tomas. Podziękował za możliwość uczestnictwa zdalnego, gdyż ze względów

zdrowotnych nie może wziąć udziału w posiedzeniu osobiście.

Anna Krzysteczko:

Obydwaj kandydaci wyrazi[i zgodę, przystępujemy więc do gtosowania.

Krzysztof Piechaczek:

Proszę podać sposób głosowania.

Anna Krzysteczko:

Gtosowanie jest jawne czyli głosujemy przez podniesienie ręki, zwyktą większością głosów.

Czy Pan Adńan nas słyszy?

Adrian Tomas:

Tak, słyszę. Czyli teraz będziemy wybierać Pzewodniczącego. Kandydują Pan Szczerbiński

i pan piechaczek.

Arkadiusz Pilarz:

Ate zgodnie z regulaminem Rady Pożytku Pan Adrian Tomas może brać udział zdalnie w

posiedzeniu, ale nie może głosować zdalnie.

Anna Krzysteczko:

Gdzie Pan to doczytał?

Krzysztof Piechaczek:
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Powołując się na ostatnie spotkanie, to kworum mogto być i mogło byĆ zdalnie i w tamtym

czasie nie bytiŚmy w stanie głosowaĆ i wybieraĆ. Już wtedy ustali[iŚmy, Że nie ma

możtiwoŚci głosowania zdalnego.

Adam Wodarski:

To nie jest ten regulamin. Tu jest ewidentnie napisane, że może braĆ udział, a W ostatnim

byto, że nie może brać udziału i myśmy na to zwrócili uwagę, Więc....

Anna Krżysteczko:

Regulamin jest jeden i ten regulamin nie zabrania głosowania zdalnie.

Mariusz Komendera:

Posiedzenia poprzedniej rady pożytku publicznego odbywały się w większości zdalnie.

Regulamin powstał dzięki spotkaniom naszym i na tych spotkaniach omawialiŚmy ten

regulamin. Te punkty dotyczące udziału zdalnego powstały ze względu na to, że nie

wszyscy członkowie Rady zawsze mogli uczestniczyć osobiście w jej posiedzeniach, a chcą

w nich uczestniczyć, Dtatego ja się dziwię, że dzisiaj jest taki problem, że ktoś, kto jest

połączony z nami przez telefon lub lnternet nie może uczestniczyĆ w tym posiedzeniu w

petni,

Rrzysztof Piechaczek:

Gdyby na ostatnim posiedzeniu zaliczono mój głos zdalnie, to byłoby kworum,

Anna Krzysteczko:

Absolutnie. Czy mamy ostatni protokót? Pan byt policzony zdalnie, ale nie było kworum.

Adam Wodarski:

Na ostatniej Radzie myŚmy odczytywati, jak sobie przypominam.,.. Ja nie chcę tutaj zbyt

dateko idących wniosków wygłaszać, ale tak wyraźnie jak ,,członek Rady może brać udział

zdalnie w spotkaniu Rady używając dostępnych środków komunikacji", takiego zdania w

tamtym regulaminie dwa miesiące temu nie byto i był on aktualny. l podejrzewam, że_ na

potrzeby dzisiejsze został on zmieniony. Myśmy na ostatnim spotkaniu te punkty

przytaczali. Dzisiaj nie mam przy sobie egzemptarza tamtego regulaminu..,

Anna Krzysteczko:

To proszę tę sprawę zgtosiĆ do prokuratury, że regulamin został podmieniony,
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Magda[ena Szpotan:

Ale Panie Adamie jak możemy się opierać na regulaminie, którego Pan nie ma i nie może

go przedstawić.

Anna Krzysteczko:

To, co Pan Adam powiedział, to zbyt dateko idący wniosek, bo obowiązuje regulamin z 22

tipca 2021 roku i nie ma innego regulaminu. 27 czerwca żOż4 r, na ,l5 cztonków PRDPP

obecnych było 6 osób: Joanna Golicz, Anna Krzysteczko, Krzysztof Piechaczek (zaznaczony,

że zdalnie), Arkadiusz Pilarz, Dorota Tobiszowska iAdam Wodarski. Ponieważ nie byto

kworum, gtosowanie nie odbyto się, a posiedzenie Rady zostało przesunięte na póŹniejszy

termin.

Adrian Tomas:

Dzieją się dziwne rzeczy, a wszyscy chcemy dziatać na rzecz organizacji pozarządowych.

Jest to dla mnie ogótny szok. Nie chciatbym, żeby przeze mnie powstały jakieś formalne

niejasności. Proszę zapytać członków Rady czy wyrażą zgodę na to, bym w ciągu 10 minut

przekazat komuś moje pełnomocnictwo.

Anna Krzysteczko:

Panie Adrianie, nie ma takiej potrzeby. Spór zostat wyjaśniony i wszyscy obecni się z tym

zgadzają.

larządzam głosowanie w sprawie wyboru Przewodniczącego Powiatowej Rady DziałaIności

Pożytku Pubticznego w Rudzie Śtąskiej. Kto jest za kandydaturą Jurka Szczerbińskiego

proszę o podniesienie ręki 9 głosów za. Kto jest za kandydaturą Krzysztofa Piechaczka

proszę o podniesienie ręki 5 głosów za. ,l - Wstrzymujący. Przewodniczącym PRDPP został

wybrany Jerzy Szczerbiński. Przekazuję dalsze prowadzenie Przewodniczącemu.

Jerzy Szczerbiński:

Dziękuję wszystkim, obu stronom tego naszego wspólnego stołu. Jednym za głosy, reszcie

że stawia mnie trochę w pozycji na bacznoŚĆ. Jestem zaskoczony postawą Pana Adama
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Wodarskiego, który sugeruje jakieś dziwne ruchy z dokumentami. Nie ma czegoś takiego,
Panie Adamie.

Magda[ena 5zpotan:

Ja tytko chwiteczkę, bo jestem pierwszy raz i taka sytuacja, a też byłam na komitecie

rewitalizacji i było troszeczkę inaczej. Dajcie też szansę osobom, które są pierwszy raz

zapoznać się z tą Radą, a tutaj wchodzimy z regulaminami, z którymi ja się zapoznałam i

myślałam, że będzie to mniej kolizyjne, Chciatabym żeby przedstawiać sprawy jaśniej.

Jerzy Szczerbiński:

Jestem za tym, żeby tak było. Ate żeby tak mogło być, to musimy sobie uporządkowaĆ

niektóre sprawy, Jutro mailowo porozsyłam Państwu obowiązujący regulamin i inne

dokumenty, l mam proŚbę, żeby się z tymi materiałami zapoznaĆ i zastanowiĆ się co w

oparciu aktuatną wiedzę i doświadczenie należałoby zmieniĆ. Ponieważ Rada l kadencji w

2021 kiedy regulamin byt przyjmowany dopiero zdobywała pierwsze doświadczenia, i po

tych kotejnych trzech latach część zapisów wymaga uaktualnienia. Następne posiedzenie

Rady zaplanowane jest na 10 października, godz. '16.00 w Sati 112. Jednym z punktów w
porządku będzie zaopiniowanie Programu Współpracy na rok 2025. Bardzo mi zależy, żeby

Program uchwalić na sesji październikowej.

ó. Szanowni Państwo, przystępujemy teraz do wyboru dwóch wiceprzewodniczących Rady,

Proszę o zgłaszanie kandydatur.

Mariusz Komendera:

Zgtaszam kandydaturę Tomka Bartniczaka, Już bardzo długo dziata w organizacjach
pozarządowych. Angażuje się i zna się na tym, co trzeba zrobić.

Joanna Go[icz:

Zgłaszam kandydaturę Pani Doroty Tobiszowskiej. Przedstawiać jej nie trzeba. Bo wszyscy

ją znamy.

Tomasz Bartniczak:

Zgłaszam Marcina Boronowskiego.

\
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Joanna Golicz:

Zgłaszam Adama Wodarskiego.

Wszyscy czterej zgłoszeni kandydaci Wrazili zgodę na kandydowanie.

Jerzy Szczerbiński:

1arządzam głosowanie. Podobnie jak za pierwszym razem głosujemy przez podniesienie

ręki, decyduje zwykła większość. Kandydaci otrzymali następującą liczbę gtosów:

Tomasz Bartniczak - 5 głosów,

Dorota Tobiszowska - 7 głosów,

Marcin Boronowski - 1głos,

AdamWodarski-lgtos.

Pierwszą Wiceprzewodniczącą PRDPP Rudzie Śtąskiej została wybrana Pani Dorota

Tobiszowska.

Prżystępujemy do wyboru drugiego Wiceprzewodniczącego. Proszę zgtaszać kandydatury.

Tomasz Bartniczak: Marcin Boronowski

Mańusz Komendera: Tomasz Bartniczak

Arkadiusz Pi[arz: Adam Wodarski

Dorota Tobiszowska: Krzysztof Piechaczek.

Wszyscy kandydac,i wyrazili zgodę. Wyniki głosowania przedstawiają się następująco:

Marcin Boronowski 2 głosy,

Tomasz Bartniczak - 7 gtosów,

Adam Wodarski - ó głosów,

Krzysztof Piechaczek - 0 głosów.

Drugim Wiceprzewodniczącym został wybrany Tomasz Bartniczak.
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7. Następne posiedzenie PRDPP odbędzie się 10 paŹdziernika 20ż4 r. o godz. 16.00 w sali

1 12 Urzędu Miasta.

Na tym protokót zakończono.

Prowadząca część pierwszą:

'l

t

protokołowała:

Katarżyna Maćkowska

Przewodniczący PRDPP:

Jerzy Szczerbiński
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